
Årsberetning Støtteforeningen Fladhøj Hal 2 

Støtteforeningen stiftet den 2. marts 2023, og støtter op omkring styregruppens aktiviteter. Formålet er at 

skabe flere og bedre muligheder, for sport- og fritidsfolket i Rødekro og omegn. 

Bestyrelsen består i dag af 5 deltagere: Jane Wollesen, Dan Hundrup, Heidi Borella, Helle Lausten, Jørgen 

Romme.  

Bestyrelsen har gennem det seneste år haft kontakt og møder med Aktiv Aabenraa, Borgmesteren, lokale 

politikere og facilitetspartner Christian Duus for at komme videre med projektet og udbrede kendskabet til 

os. 

Vi har fået en fane på Udviklingsrådets hjemmeside samt skrevet indlæg i Kometbladet, hvor vi kort har 

beskrevet støtteforeningens formål. Derudover har vi lavet en minibeskrivelse af vores projekt i PID.  

Vi inviterede vi os til møde i juni, hos borgmester Jan Riber. Til mødet havde Jan inviteret Pia Paustjerne fra 

Aktiv Aabenraa. Jan bekræftede at vi har brug for en ekstra hal på Fladhøj, men at der ikke er kommunale 

anlægsmidler til projektet. Vi gik fra mødet med en forhåbning om, at vi havde fået midler til at lave 

forarbejdet til projektet. Efterfølgende er vi klogere på at vi selv skal søge om midler til alt for nuværende. 

Den hjælp vi har kunnet få fra Kommunen, er dialog med Britta - medarbejder i kultur og 

fritidsforvaltningen. Hun henviste til forskellige foreninger i kommunen som har arbejdet med forskellige 

foreningsprojekter. 

I juni havde vi besøg af Rødekros lokalvalgte politikere: Eivind Underbjerg Hansen og Egon Madsen (afbud 

fra Anders Hørlyck) begge politikere har taget vores initiativ med i deres parti-udvalg.  

På sidelinjen har vi fået god sparring og energi af Christian Duus, som indtil nu har arbejdet gratis for os, i 

den forventning at han får lov til at være facilitator på projektet.  

Vi går nu i gang med at søge fonde så vi kan komme nærmere forprojektet. 

Styregruppen har adgang til alle støtteforeningens mødereferater. 

 

 

 

 

 

 

 

 


